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Chinese Culture Center – 

Connecticut Chinese Language Academy 

Registration Announcement (2010 – 2011)
With the strong support from the community, the Connecticut Chinese Language Academy (CCLA) of Chinese Culture Center (CCC) has been a great success since its inception in 2005. To meet the popular demand from many parents in the community as well as friends, families and the people who love Chinese culture, the CCLA will continue to offer the best quality education programs to the community. 
The mission of the CCLA is to provide an interesting, lively and fun learning environment for children from preschooler to teenager through Chinese folk & fairy tales, poems, classical stories, etc. while achieving designated levels of language proficiency based on different needs. 
In addition to the language classes, CCLA offers the cultural activity classes, such as Chinese Dance, Marital Art (Wu-Shu), Chinese Art (Painting and Craft), and Chess (or Chinese Chess). The cultural classes take place after the language classes. CCLA also offers a beginning mandarin Chinese class for adults (min. high school age), please check online for more information.  
To ensure data accuracy, reduce work load and help planning for new school year, CCLA encourages parents to register online at your early convenience. Before registering for classes, parents need to register / renew their CCC membership (same web site). After registration online, parents will receive email confirmation. Please hand the checks to volunteers helping with registration on campus registration date or mail the checks to the address below. Online payment status will be updated once the checks are received and deposited.  　
School Starts: 


9/12/2010
Online Registration:  
http://www.ccc-ct.org/
Online Registration ”网上注册”



Campus Registration:
CCLA will arrange volunteers to answer questions and collect checks on campus on the following two school days.  Online registration is NOT available on campus.  
Time and address:
5/9/2010,    5/16/2010　 
CCSU, DiLoreto Hall, Auditorium; 9:00 – 11:00 am           

TEMS, Lobby; 1:30 – 3:30 pm 
Mailing Checks: 
Please register online first before you mail the checks.  Write the online registration number on the check.  A $25 fee will be charged for each bounced check.



CCC Membership Fee: 
checks are payable to: CCC 



Tuition / Fees: 

checks are payable to: CCC-CCLA 

Mail to: 
CCC-CCLA Registration 

Chinese Culture Center
P.O. Box 1380825, East Hartford, CT 06138-0825
Tuition / Book Fee: 
Refer to next page. 
CCC Membership Fee:  
$25 /Family/Year   
Registration Fee:               Free 

 Before 5/17/2010
 $25 / student 
5/17/2010 – school starts 
 $50 / student 
 After school starts 
Contact:  

CCSU:  Rongguo Zhao 
Email: 
tnwict@yahoo.com
 
TEMS: Bailin Shaw 
Email:
bailin_shaw@hotmail.com
Online Communication 
http://www.ccc-ct.org/   Member’s Blog “会员博客”
Minimum Students Policy:

Minimum 8 students per class are required for any new classes that will be offered in the new school year. Minimum 6 students per class are required for any previous classes offered in the previous school year. Class may be canceled if it does not reach the minimum student amount.

CFL program at CCSU site depends on the classroom availability.


Late Registration Tuition Policy:  

Students registered before 12/1/2010 pay full tuition. Students registered from 12/1/2010 to 3/1/2011 pay 2/3 tuition. Students registered after 3/1/2011 pay 1/3 tuition. 　
Tuition and Fee Refund Policy:

Students who withdraw one day prior to or on the day of the second session will be refunded at 100%. A 50% refund will be granted if a request is made before or on the day of the third session. No refund will be allowed if withdrawal is after the third session. If school decides to cancel the class due to the lack of interest, 100% of refund for that class will be allowed.  The same rule applies to the after school classes.

Textbooks, registration fee, and CCC membership fee are non-refundable.  
Private Policy:

CCLA is committed to protecting the privacy of our parents. We collect nonpublic information on application forms such as names, addresses, phone numbers, and email addresses for school use only. We do not disclose any nonpublic information to third parties.
Subject to Change Disclaimer:
The contents in this announcement are subject to change without prior notice, if necessary, to keep CCLA policies in compliance with CCC bylaw and/or with rules and regulations of CCC’s Education Committee. Please always check online for the latest version.  
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康州华社康华中文学校招生启事 (2010 - 2011)

康州华社康华中文学校自2005年成立以来， 办学极为成功. 应广大家长和热爱中国文化人士的要求, 康州华社康华中文学校将继续招生,以满足社区的要求. 康州华社康华中文学校办学宗旨是: 在老师,学生和家长的共同努力下,为孩子们提供一个生动有趣的中文学习环境,通过生动活泼的童谣,童话,寓言和经典故事,增进孩子们对中文和中华文化的理解和认识,培养孩子们的中文学习的兴趣,根据学生的语言环境和需求施教,以满足不同的学习目标, 把康州华社康华中文学校办成一个高水平的中文教学和中华文化传播相结合的系统,以顺应时代发展变化的需要.　
为保证数据的准确性，减少工作量以及有利于学校新学期的工作安排，学校鼓励家长尽早网上注册。中文学校旨在服务
康州华社会员，学生注册前请家长先行注册／更新华社会员资格。网上注册暂不开通收费功能，华社会员年费和学生学
费请在校园注册时间现场交给学校有关人员或邮寄以下地址。网上注册后会有电子邮件确认，支票收到/兑现后网上记
录会更新，以便家长查询。
开学日期：
9/12/2010
注册网址: 
http://www.ccc-ct.org/
Online Registration ”网上注册”
校园注册:
学校会安排有关人员现场解答问题并收取支票。因网络原因，校园里不可以上网注册。 
时间： 2010年5月9日及16日, 　
地址：CCSU, DiLoreto Hall，Auditorium; 9:00 – 11:00 (上午),  TEMS, Lobby; 1:30 – 3:30 (下午).

邮寄支票: 
请先上网注册，再邮寄支票．支票上请写上网上注册号码。支票弹回的话加收$25手续费.
华社会费支票抬头：

CCC
学费及其他费用支票抬头：
CCC-CCLA  
寄：
CCC-CCLA Registration 

Chinese Culture Center
P.O. Box 1380825, East Hartford, CT 06138-0825

学费/教材费： 
参照下一页　 

华社会费: 
$25 /家庭/年.   
注册费: 

2010年5月17日前注册免注册费, 5月17日至新学期开学注册费$25，新学期开学以后$50。

联系人: 

CCSU:  Rongguo Zhao 
Email: 
tnwict@yahoo.com
 TEMS: Bailin Shaw 
Email:
bailin_shaw@hotmail.com
网上交流 

http://www.ccc-ct.org/   Member’s Blog “会员博客”
每班人数规定：
新开班每班至少8个学生，已有的老班每班至少6个学生。如学生人数不够，学校有权取消该班。在CCSU中文外语班要根据教室情况才能决定是否开班。

插班学费规定：
2010年12月1号前交全部学费，2010年12月1号至2011年3月1号交2/3学费，2011年3月1号后交1/3学费 
退费规定：
如第二次上课当天或以前要求退学，学费可全退；如第三次上课当天或以前要求退学，学费可退一半；如第三次上课以后要求退学，学费不退。此规定也适用于课外活动班退学。如学校由于种种原因取消班级，学费全退。书费，注册费，华社会员费不退。 

保护隐私规定：
学校从报名表上得到的信息只用于学校工作，决不会提供给第三方。
内容更改声明：
本通知内容可能更改，以符合CCC Bylaw 和 CCC 教育委员会的规定。请及时上网获取最新版本。  
	Connecticut Chinese Language Academy (CCLA) 2010 - 2011

	School Time 
	Campus
	Address

	Sunday 9:00 - 12:00 am
	CCSU
	Central Connecticut State University (CCSU), DiLoreto Hall; 1615 Stanley Street, New Britain, CT 06053

	Sunday 1:30 - 4:30 pm
	TEMS
	Timothy Edwards Middle School (TEMS), 100 Arnold Way, South Windsor, CT  
	 
	 

	Text Book  
	CHL - Ma Liping Chinese Text Book.
	
	
	
	
	
	
	 

	
	CFL – My First Chinese Reader/ My First Chinese Words (Better Chinese Series)
	
	
	 

	
	* Text book for Preschool class can be used for 3 years.
	
	
	
	
	
	 

	Program
	Code
	Class
	Age (by end of current year)
	Chinese Characters Known
	Availability
	Class Time
	Tuition*  
	Book Fee 

	 
	
	 
	
	
	 
	 
	 
	 
	 
	 

	 
	 
	 
	
	
	CCSU
	TEMS
	CCSU (am)
	TEMS (pm)
	($)
	($)

	CHL
	PS
	Preschool
	Age 3-5 
	0
	√
	√
	9:30 - 10:20
	2:15 - 3:05
	135
	75

	Chinese as Heritage Language (CHL) is a program specially designed for students from Chinese speaking families.    
	K
	Kindergarten
	Age 5-6 
	0
	√
	√
	9:00 - 10:50
	1:30 - 3:20
	250
	50

	
	G1
	1st Grade
	Age 6-7  
	0
	√
	√
	
	
	
	

	
	G2
	2nd Grade
	Age 7-8 
	300
	√
	√
	
	
	
	

	
	G3
	3rd Grade
	Age 8-9 
	600
	√
	√
	
	
	
	

	
	G4
	4th Grade
	Age 9-10 
	900
	√
	√
	
	
	
	

	
	G5
	5th Grade
	Age 10-11 
	1200
	√
	√
	
	
	
	

	
	G6
	6th Grade
	Age 11-12 
	1500
	√
	√
	
	
	
	

	
	G7
	7th Grade
	Age 12-13
	1800
	√
	√
	
	
	
	

	
	T1
	T-1
	Age 9-12
	0
	n/a
	n/a
	
	
	
	

	
	T2
	T-2
	Age 10-13
	300
	n/a
	n/a
	
	
	
	

	
	T3
	T-3
	Age 10-13
	600
	n/a
	n/a
	
	
	
	

	
	T4
	T-4
	Age 12-15
	900
	n/a
	n/a
	
	
	
	

	
	T5
	T-5
	Age 13-16
	1200
	n/a
	n/a
	
	
	
	

	
	T6
	T-6
	Age 14 and up
	1500
	√
	n/a
	
	
	
	

	 
	T7
	T-7
	Age 14 and up
	1800
	√
	√
	
	
	
	

	CFL
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 

	Chinese as Foreign Language (CFL) is a program specially designed for students from non-Chinese speaking families.    
	I1
	Intro-1
	Age 5-6
	 
	√
	√
	9:30-10:30
	2:15 - 3:15 
	190
	75

	
	I2
	Intro-2
	Age 6-7
	 
	√
	√
	
	
	
	

	
	I3
	Intro-3
	Age 7-8
	 
	√
	√
	
	
	
	

	
	L1
	Level 1
	Age 7 and up
	 
	√
	√
	9:30-10:50
	2:00 - 3:20 
	230
	67

	
	L2
	Level 2
	Age 7 and up
	L1
	√
	√
	
	
	
	

	
	L3
	Level 3
	Age 7 and up
	L2
	n/a
	√
	
	
	
	

	
	L4
	Level 4
	Age 7 and up
	L3
	n/a
	√
	
	
	
	

	
	L5
	Level 5
	Age 7 and up
	L4
	n/a
	√
	
	
	
	

	ASA
	
	Chinese Art I
	
	 
	√
	√
	11:00 -11:50 
	3:30 - 4:20 
	60
	 

	After-school Activity Class
	
	Chinese Art II
	
	 
	√
	√
	
	
	
	 

	
	
	Chinese Chess
	
	 
	√
	n/a
	
	
	
	 

	
	
	Dance I
	Age 5-8
	 
	√
	√
	
	
	
	 

	
	
	Dance II
	Age 9 and up
	 
	√
	√
	
	
	
	 

	
	
	Math Olympiad
	
	 
	√
	√
	
	
	
	 

	
	
	Weiqi
	
	 
	√
	√
	
	
	
	 

	
	
	Wushu I
	
	 
	√
	√
	
	
	
	 

	
	
	Wushu II
	
	 
	√
	√
	
	
	
	 

	
	
	Performing Arts
	
	 
	√
	n/a
	
	
	
	 

	 
	 
	Dragon Dance
	 
	 
	n/a
	√
	
	
	
	 


*　Residents of South Windsor, CT attending classes at TEMS campus receive 50% discount of the tuition. 
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